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-Όπως είναι γνωστό ολοκληρώνεται σύντομα το πρώτο στάδιο του 
προγράμματος εξυγίανσης των 8 ΔΕΚΟ (Ο.Α., ΙΚΑ, ΔΕΗ, ΟΤΕ, ΟΣΕ, 
ΕΥΔΑΠ, ΕΑΒ και ΟΑΣ) με την αποπεράτωση των μελετών με τις δια
πιστώσεις και προτάσεις.

- Στη συνέχεια το πρόγραμμα εξυγίανσης των 8 ΔΕΚΟ θα συνεχιστεί 
με το δεύτερο στάδιο που συνίσταται στην υλοποίηση των προτά
σεων . ν

- Παράλληλα όμως νομίζω πως επιβάλλεται και η απόπειρα εξυγίανσης 
και άλλων επιχειρήσεων που έχουν προβλήματα ή που η φύση ή η 
μορφή τους το επιβάλλει.
Τέτοιες επιχειρήσεις είναι:
ΔΕΦΑ ' .
ΕΛ-ΔΑ , - „ 
ΟΛΠ και ΟΛΘ 
ΕΛΤΑ
ΟΔΔΥ και ΚΑΕ
EOT
ΟΔΙΕ
ΟΓΑ
ΤΕΟ και ΟΥΘ

Υπ. Εσωτερικών
Υπ. Βιομηχανίας
Υπ. Ναυτιλίας
Υπ. Συγκοινωνιών
Υπ. Οικονομικών
Υπ. Εθνικής Οικονομίας
Υπ. Πολιτισμού
Υπ. Υγείας και Πρόνοιας
ΥΠΕΧΩΔΕ

ΕΡΤ1 
ΕΒΟ

Υπ. Προεδρίας
Υπ. Εθνικής 'Αμυνας

-Έχω την άποψη πως πρέπει να προχωρήσουμε στη δημιουργία ομάδων 
εργασίας που να συμμετάσχουν εκπρόσωποι^, της Γ.Γ. ΔΕΚΟ, των καθ' 
ύλην αρμόδιων Υπουργείων και των επιχειρήσεων ή Οργανισμών προς 
εξυγ ίανση.
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Φοβάμαι βέβαια πως τα καθ'ύλην αρμόδια Υπουργεία δεν θα δουν 
με πολύ θετικό μάτι την όλη προσπάθεια. Η απόπειρα εξυγίανσης 
των 8 ΔΕΚΟ είχε άλλα χαρακτηριστικά και δεν ήταν εύκολο να αμφι 
σβητηθεί η πρωτοβουλία του Υπ. Εθνικής Οικονομίας.
Ποιά είναι η δική σας γνώμη για τα διαδικαστικά θέματα;
Νομίζω ότι είναι απαραίτητο να κάνουμε μια συζήτηση.

Με εκτίμηση

Δημ. Β. Παπούλιας


